



MaL Support for Members Kerstin Kinzl

Tel: +49 9281 47 04 96

E-Mail: support4members@eaasdc.eu

Wer bin ich? / Who am I?

Who is hiding behind this?

My home town Döhlau is situated in the administrative district of Hof, in the north east area of Bavaria.

In the summer 1996 I was graduated in the club "Border U-turn Back". With the years two clubs were added to this one: Wild Bunch Waldershof and SD4fun Travellers.

Some of you will have read my name in this Bulletin together with some articles written by me. I was moved to stand for the candidature of the EAASDC Board that I'd like to work for our association and by that for all the Square Dance clubs. The knowledge of my membership in three clubs will help me hereby. Since the board election in Ulm I'm now the new face in the area "Support for Members". Everybody who has questions, ideas, or propositions, just ask me!

Transl.: Hartmut Heiber

Wer verbirgt sich dahinter?

Meine Heimat Döhlau liegt im Landkreis Hof, im Nord-Osten von Bayern.

Im Sommer 1996 habe ich bei den Border-U-Turn-Backs graduiert. Seitdem bin ich dort Mitglied. Im Laufe der Jahre kamen noch zwei Clubs dazu: (Wild-Bunch Waldershof, SD4fun Travellers).

Einige von euch werden meinen Namen hier im Bulletin schon, bei ein paar Artikeln, gelesen haben. Zur Kandidatur hat mich bewogen, dass ich mich gerne in die Arbeit für unsere Dachorganisation, und damit für alle Squaredance-Clubs, einbringen will. Das Wissen aus der Mitgliedschaft in drei Clubs wird mir dabei helfen. Seit der Wahl in Ulm bin ich nun eure Neue im Bereich „Support for Members“. Wer Fragen, Anregungen oder Vorschläge hat: immer her damit!

FRIENDSHIP BADGES (10.04.2013)

RED & GOLD	(for 416 clubs)	in 5 Ländern/countries	
Hartmut Heiber		Colonia Swingers, Köln	
SILVER & BLUE	(for 208 clubs)	in 5 Ländern/countries	
Reinhard Lubkowitz		Newcastle Dancers, Neuburg/Donau	
Helga und Giso Wambold		Smoky Socks e.V., Groß-Gerau	
BLACK & GOLD	(for 104 clubs)	in 5 Ländern/countries	
Ingrid Zwilling-Berens		Meenzer Mascots, Mainz	
Peter Boller		Hamburgers, Hamburg	
Sebastian 'Wastl' Koopmann		Rhine Stone 666 SDC Niederkassel	
BLACK & SILVER	(for 52 clubs)	in 3 Ländern/countries	niemand
WHITE & GOLD	(for 26 clubs)		niemand

